

Spis treści

Wykaz skrótów	7
Od Redakcji (<i>Grzegorz Dobrowolski</i>)	9
Przemysław Kusik Prawne uwarunkowania budowy ekranów akustycznych w odniesieniu do inwestycji drogowych	13
Aleksander Lipiński Komentarz do art. 1—2 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. Prawo geologiczne i górnicze (Dz.U. 2015, poz. 196 ze zm.)	31
Aleksander Lipiński Na marginesie opracowania <i>Gaz łupkowy w Polsce. Aspekty prawno-środowiskowe</i> . Red. M. Stoczkiewicz. Warszawa: Raport ClientEarth, grudzień 2014, 2014, ss. 99	39
Aleksander Lipiński Głosa do wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego z dnia 20 maja 2015 r., II OSK 394/15	53
Jarosław Ptańk Definicja lasu w ustawie o lasach	67
Sebastian Wójcik-Jackowski Prawa przysługujące do przestrzeni w obrębie wykonywanych robót geologicznych w ramach geotermii	85

Contents

Abbreviation list	7
From the Editors (<i>Grzegorz Dobrowolski</i>)	9
Przemysław Kusik Legal Framework for the Construction of Noise Barriers with Reference to Road Investments	13
Aleksander Lipiński Comment on Art. 1—2 of Mining and Geological Act	31
Aleksander Lipiński Comment on the Essay <i>Shale Gas in Poland. Legal and Environmental Aspects.</i> Ed. M. Stoczkiewicz. Warsaw: Report of ClientEarth, December 2014, 2014, pp. 99	39
Aleksander Lipiński Comment on the Judgement of Chief Administrative Court of 20 May 2015, II OSK 394/15	53
Jarosław Ptań Forest definition in the Forest Act	67
Sebastian Wójcik-Jackowski Exclusive rights to the area within the performed works under geological geo- thermal energy	85

Содержание

Список сокращений	7
От составителей (<i>Гжегож Добровольский</i>)	9
Пжемыслав Кусик Правовое регулирование применения шумозащитных экранов в отношении к дорожным инвестициям	13
Александр Липинский Комментарий к ст. 1—2 закона «Геологическое и горное право»	31
Александр Липинский Комментарий к публикации <i>Сланцевый газ в Польше. Правовые и экологические аспекты</i> . Ред. М. Сточкевич. Варшава: Рапорт ClientEarth, декабрь 2014, 2014, с. 99	39
Александр Липинский Глосса к решению Главного Административного Суда с 20 мая 2015 г., II OSK 394/15	53
Ярослав Птак Дефиниция леса в законе о лесах	67
Себастьян Вуйчик-Яцковски Права на пространство при осуществлении геологических работ в области геотермии	85